

計劃宗旨 Program Objective:

鼓勵兒童閱讀並邀請親友贊助,從而啓發他們關懷別人及培養 閱讀習慣,讓他們能幫助有需要的小朋友。

Encourage children to read more and invite sponsorship from friends and relatives, thereby inspiring them to care for other children in need. Reading as a hobby will become even more meaningful!

日期 Period:

對象 Target Groups: 二零二三年十二月至二零二四年四月三十日 December 2023 - 30 April 2024

幼稚園及小學學生 Kindergartens and primary students

活動細則 Instructions:

- 在學年內任何時間實行四至八星期的閱讀計劃
 Conduct 4-8 weeks reading plan at any time during the school year
- 活動增設「閱讀週小挑戰」,讓家長陪伴學童一起完成閱讀計劃 Parents are encouraged to follow suggestions in and "Reading Weekly Challenge" in this brochure to complete the reading plan with their children.
- 我們建議為讀完的每一本書籌款港幣20元或以上,總籌款額不少於港幣250元(此金額相當於麥當勞叔叔之家照顧一個家庭一天所需的費用)

We recommend raising at least HK\$20 for every book read, with a total donation at not less than HK\$250 (the cost of providing one-night accommodation for a family).

- 參加者須於計劃期內填寫本小冊子的閱讀記錄及捐款表格, 或到網站下載和遞交資料及捐款 https://www.rmhc.org.hk/tc/ events-activities/
 - Participants are required to fill in their reading records and pledge forms provided in this brochure. Or, they may download and submit the completed forms and make donations via our event webpage https://www.rmhc.org.hk/en/events-activities/.
- 捐款滿港幣 100元以上人士如需收據,請於捐款表格收據欄上 以正楷填寫捐款人姓名及電郵地址 A receipt will be issued at request for any donation exceeding HK\$100. Please provide the full name of the
- 有關活動資料,請瀏覽 https://www.rmhc.org.hk/tc/events-activities/
 For activity details, please visit https://www.rmhc.org.hk/en/events-activities

donor in block letters and email address.

獎賞

Gifts:

- 總籌款額超過港幣 20,000 元的學校將獲得港幣 3,000 元書券。
 Schools that raise more than HK\$20,000 will be awarded
 HK\$3,000 book coupons (for schools only)
- 凡參與此計劃的學生,均可獲贈中/英文故事書乙本。(先到 先得,送完即止)

All participating students will be awarded with a Chinese/ English story book (on a first come first served basis).

 所有籌得港幣 500 元或以上的學生,將獲發紀念狀乙張及精美 禮品。(先到先得,送完即止)
 Students that raise more than HK\$500 will be awarded a certificate and a gift (on a first come first served basis).

交款辦法 Payment Methods:

- 籌款人收集善款後,請以抬頭「麥當勞叔叔之家慈善基金有限公司」的劃線支票交回
 - Participants should collect donations raised, and arrange for a cheque made payable to "Ronald McDonald House Charities HK Ltd"
- 遞交支票時,請連同捐款表格交回負責老師轉交主辦機構 Please pass all cheques along with pledge forms to the teacher in charge, who will then return all materials to the organizer.
- 負責老師請連同捐款表格及支票(抬頭「麥當勞叔叔之家慈善基金有限公司」)交回麥當勞叔叔之家慈善基金
 The teacher in charge of each school will collect all pledge forms and donation cheques for submission to RMHC Hong Kong. Please submit only cheques payable to "Ronald McDonald House Charities HK Ltd"
- 請影印捐款表格及支票作副本,以便核對 Please make photocopies of pledge forms and donation cheques for your own records.
- 參加者可於本會網站遞交參加表格及捐款 https://www.rmhc. org.hk/tc/events-activities/

Participants can submit enrolment forms and make donations via our website: https://www.rmhc.org.hk/en/events-activities



- 愛心閱讀學校(最高籌款之冠、亞、季軍學校)
 Most Well-Read Schools
 (Top three most avid participating schools)
- 愛心閱讀大使(最高籌款之冠、亞、季軍學生)
 Most Well-Read Students
 (Top three most avid participating students)
- 卓越閱讀學生獎 (每間學校最高閱讀書籍之金、銀、銅獎) Most Well-Read Students in School (Top three most avid participating students in each school)
- 得獎者可獲証書或禮品 Winners will receive a certificate or a gift

